
Gostynin, 19 stycznia 2017r. 

Pan/i 

…………………………………… 

 

Zapraszam na XXIX Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 27 stycznia 2017r. 
o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 162/XXVIII/2016 Rady Gminy Gostynin z 
dnia 30 grudnia 2016r. w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 
Gostynin n 2017 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 337/2 o pow. 
0,0381 ha i 336/7 o pow. 0,0020 ha położonych na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 
grudnia 2016r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

7. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

10.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

11.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 

 

 



Protokół 

z obrad XXIX Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 27 stycznia 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 13 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

7. Prawnik – Konrad Wypych 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Wójt Gminy wniósł o umieszczenie w punkcie 6a „Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały 

Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w formie inkasa: podatku 

rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania inkasentów, w związku ze 

zmianą sołtysa w m. Stefanów. 

Radni zmianę przyjęli 12 głosami za. 

(Radny Jerzy Węglewski doszedł na salę posiedzenia). 

Radni porządek po zmianach przyjęli 13 głosami za. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje:  

1.Panie Wójcie, głównie to do Pana Prezesa nie wiem, czy te drogi, co są asfalty, to są posypywane 

solą, a chodzi o to, że te gruntowe też by się należało trochę posypać. Bo naprawdę nie idzie się 

utrzymać na tych drogach. Jest tak zlodowaciałe to wszystko, że np. na rowerze to nie ma szans, 

żeby jechać. Ale to przyzwolenie trzeba by było.. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: my możemy tam sypać, ale tam później lód powstanie, bo to rozmarza 

i później w takim efekcie globalnym, to nie  do końca dobrze. Ja mogę sypać. 

Wójt: robi się wtedy szklanka na drodze. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tak dokładnie robi się szklanka i to jest takie połowiczne rozwiązanie i 

nie do końca skuteczne. Ja mogę sypać to nie ma problemu. 



 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, 2 grudnia złożyłem dwie interpelacje prosiłem o odpowiedź na piśmie i do dzisiaj 

nie otrzymałem, chodziło o kruszenie, o wyrównanie dróg na Jastrzębi i Osinach. Prosiłem o 

odpowiedź na piśmie, do  tej pory nie otrzymałem tej odpowiedzi, więc proszę dzisiaj ustnie 

odpowiedź i oczywiście pisemnie też. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, Panie Prezesie, ja wczoraj na komisji wspominałam, ale dzisiaj jeszcze raz 

powtórzę, Pan Prezes jest, bardzo bym prosiła na przyszłość, w związku z sytuacją, jaka się w 

Antoninowie zdarzyła, to było w poniedziałek przy pożarze, no niestety przyjechała straż, nie miała 

w pobliżu żadnego hydrantu, żeby czerpać wodę, ponieważ te hydranty nie działały. Także głęboką 

analizę całych tych hydrantów od początku wsi, do końca Białego, nie wiem, jak Pan to będzie 

widział, ale proszę na to zwrócić uwagę. 

2. I też jak wcześniej powiedziałam, chodzi o znaki drogowe, które informują, z dojazdem do 

danego terenu. Ten znak, który na drodze powiatowej jest umieszczony, jest w nieodpowiednim 

miejscu, znajduje się. Straż jadąc błąkała się, pojechała do sąsiedniej gminy, więc zanim dojechała, 

to automatycznie z dużym opóźnieniem, pożar można było wcześniej ugasić, ale ze względu na 

dojazd, błąkanie się straży, nie dojechała w odpowiedniej porze. Straż, powiem szczerz, robiła co 

mogła, ale wnioski, też wnioskujemy, że opinia też i wszystkich mieszkańców, straż czekała, 

ponieważ nie było albo wody, czyli takie to było niezorganizowane do końca. 

3. Jeszcze jedno, chodzi jeszcze o te znaki, jeśli te znaki stoją tu przy tym, to jeszcze ewentualnie, 

gdy zjeżdżamy z Lucienia, wjeżdżając na drogę Białe, jest i nasza droga gminna, tam powinny się 

znajdować drogowskazy informujące daną miejscowość. Nie było i ciężko było niestety dojechać. 

Proszę jeszcze to przeanalizować, bo to jest problem w terenie.   

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 1 interpelacje:  

1. Panie Prezesie, ja chciałem zapytać, jak wygląda sprawa tego ujęcia wody w Bielawach, czy ta 

sprawa jest już zakończona, czy jeszcze ta woda jest czymś tam oczyszczana. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: w tej chwili jest dobra.  

Radny Szymon Szczypawka: już żadnych środków nie dodajecie? Jest czysta po badaniach 

wszystkich, można uspokoić mieszkańców, że mogą pić i kąpać się bez ograniczeń. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tak, dokładnie, jest już czysta. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, bo nie wiem jak to będzie, ale wiem, że w tamtym roku było zgłaszane, już ktoś 

zgłaszał odnośnie kierunkowskazów, że np. od tego budynku do tego budynku są tutaj na danej 

miejscowości. Tak jak u mnie na moim terenie jest np. te wsie są też rozwalone i niektórzy mają 

problem z dojazdem i znalezieniem danego budynku. I prosiłaby, jeżeli to będzie rozpatrywane, to 

prosiłabym mój teren też wziąć pod uwagę, ponieważ niektórzy mają problem z dojazdem. Chodzi 

po prostu o te kierunkowe nr budynków, na danym kierunku wsi, od jakiego nr do jakiego nr są te 

budynki. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr 162/XXVIII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2016r. 

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 2017 rok. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 164/XXIX/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 337/2 o pow. 0,0381 ha i 336/7 o pow. 

0,0020 ha położonych na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

Wójt: są to bardzo malutkie działki, tak jak tutaj Pan Przewodniczący odczytał, stanowiące takie 

kliny, których nie da się w inny sposób zagospodarować, jak tylko na powiększenie sąsiadującej 

działki. 

Radna Ewa Michalska: jaka będzie wartość? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: będzie robiony operat szacunkowy. W przypadku podjęcia 

pozytywnej uchwały, będziemy musieli opracować aktualny operat szacunkowy. W starym operacie 

była to wartość  3510zł. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 165/XXIX/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 2016r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: jest to w zasadzie kosmetyczna zmiana w WPF, dotyczy roku 2018, 

wprowadzamy kwotę 10.715zł, która była już zawarta w wykazie przedsięwzięć do pozycji 12.4 w 

WPF i 12.5 i dotyczy ona wydatków nadpłat własnych na programy i projekty realizowane z 

udziałem środków unijnych, dotyczy środków nadpłat własnych, program „Regionalne Partnerstwo  

Samorządów Mazowsza dla Administracji Społeczeństwa Informacyjnego w zakresie e-

administracji i geoinformacji”. Przypominam, że w wykazie przedsięwzięć już mieliśmy 

zabezpieczone na ten cel środki, jest to tylko pozycja przeniesiona z wykazu przedsięwzięć do 

WPF.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 166/XXIX/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w 

formie inkasa: podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania 

inkasentów. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 167/XXIX/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 



Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 8-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Wasiński, rozumie, że odpowiedź już padła, tak? Odnośnie 

tego posypywania solą? 

Radny Stanisław Wasiński: no skoro ma to przynieść wymierne efekty to tak. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: możemy spróbować.  

Radny Stanisław Wasiński: może w takich najbardziej newralgicznych punktach, po góreczką, na 

zakrętach. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: przy skrzyżowaniach. 

Radny Stanisław Wasiński: głównie chodzi o te wzniesienia takie, może by to zleciało jednak, bo 

może na płaskim nie przyniesie to efektu. 

Wójt: oczywiście trzeba się też liczyć z tym, że to są już środki finansowe. Bo Pan Prezes nie zrobi 

tego za darmo. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Węglewski odnośnie braku odpowiedzi na interpelacje, ja 

sprawdzę i jeszcze dzisiaj, najpóźniej w poniedziałek odpowiemy. 

Radny Jerzy Węglewski: ale ja prosiłem, żeby się ustosunkować do tego dzisiaj.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: więc tak, jeśli chodzi o kruszarkę to umowa jest podpisana. Firma 

miała zacząć w ubiegłym tygodniu, ale tam chyba operator, tak mówił właściciel tej firmy, która 

została wybrana w zapytaniu ofertowym, że poszedł do szpitala. 

Radny Jerzy Węglewski: no nie ważne, czyli jest już umowa i będzie to kruszone, tak? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, tak. 

Wójt: do końca marca będzie to wykonane. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jest ustalone, że zaczniemy od Solca.. 

Radny Jerzy Węglewski: rozumie, mi głównie chodzi o to, ze jak do końca marca maja wykonać, to 

jest dla mnie odpowiedź konkretna. Kto jest odpowiedzialny w Urzędzie? Kto to nadzoruje? 

Wójt: Pan Jarek. 

Radny Jerzy Węglewski: czyli jakby było coś nie tak, to do Pana Jarka. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tzn. tak jak mówię, był kontakt z Panem Kowalczykiem.. 

Radny Jerzy Węglewski: chodzi o to, że jest to w kilku miejscach. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: sprawdzaliśmy to, czy nadal ta deklaracja właścicieli jest, 

potwierdzili, nie ma problemu, więc jest to tylko kwestia... 

Radny Jerzy Węglewski: w Jastrzębi jest w 4 miejscach i jeszcze na Osinach. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, tak. Właściciel miał zrobić lustrację. Powiedział, że wie, gdzie to 

jest i tam dojedzie. 

Sprawa budynku, więc w lutym będzie ogłoszony przetarg na przeprojektowanie.  

Radny Jerzy Węglewski: przeprojektowanie tego projektu, tak? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak. 

Radny Jerzy Węglewski: a jak jest z rozliczeniem tego projektu? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ten temat już zamykamy.  

Radny Jerzy Węglewski: a konkretnie? Jaką kwotą? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: taką jaka została zapłacona. 

Radny Jerzy Węglewski: czyli połowa? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: 60%. 

Pani Radna Staniszewska, sprawa hydrantów, ja rozmawiałem przed sesją z Panem Prezesem, one 

są te hydranty, co jakiś czas sprawdzane, są wymieniane. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: przeprowadzamy kontrole hydrantów, dwutorowo, co roku kontrola 



jest straży pożarnej, tutaj powiatowej i kilka wsi w tym roku kontrolowaliśmy, Lisice, Sierakówek, 

Sieraków, spisujemy protokół, które nie działają, to je udrożniamy, później następuje odbiór 

ponowny. Natomiast sami też, nawet było w sprawozdaniu, że wymieniliśmy hydrant, no, bo 

niestety te hydranty, jest ich około 2500, czy 2800, one się psują. Część, które my zauważymy, ale 

wszystkich nie opanujemy. Jeżeli jesteśmy przy pożarach, to chciałbym jedno zdanie powiedzieć. 

Dobrze by było, że jak się gdzieś pali, żebyśmy my też dostawali telefon do Zakładu i ewentualnie, 

ktoś z naszych konserwatorów by podjechał i w jakiś tam sposób pomógł. Bo taką sytuacje 

mieliśmy dwa lata temu u p. Anyżki jak się paliło. Pożar rozpoczął się w piątek po południu, całą 

noc było gaszenie i strażacy nie dawali sobie rady z wodą, dlatego, że szło z ujęcia w Leśniewicach 

i wody szło za dużo, później nastąpiła zmiana tam w straży o 8.00 zadzwonił do mnie jeden ze 

strażaków, że maja taki problem. Podjechało tam dwóch, czy trzech konserwatorów przełączyli 

Sierakówek z Leśniewicami i okazało się, że aż tyle tych beczkowozów nie byłoby potrzeba. Bo 

jedna stacja nie dawała rady. Wobec tego, nieraz nasz pobyt w czasie gaszenia jest niezbędny. 

Uniknąłby np., bo też różnie jest, strażacy podłączają pod hydrant i też uszkodzą nieraz. Są i takie 

sytuacje. A poza tym nasi konserwatorzy, jeżeli nie ten, być może sąsiedni hydrant by uruchomili. 

Tak było w Kazimierzowie, że sąsiedni uruchomili. A w tej chwili na razie nie ruszymy tego ciągu, 

dopiero jak mróz odpuści to wtedy przejdziemy cały ten ciąg, bo w tej chwili możemy sobie narobić 

tylko bałaganu. 

Radna Marzena Staniszewska: ja rozumie i nie mówię, że to ma być teraz. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: bo myślałem nawet, żeby do tego przystąpić teraz, ale możemy sobie 

narobić bałaganu ze względu na mrozy. To zrobimy. Ale mówię, te hydrant, my jaki tam sposób je 

kontrolujemy. 

Radna Marzena Staniszewska: dziwnie, że straż nie postąpiła, ale to już minęło i na przyszłość po 

prostu wiemy, jak należy postępować. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nieraz jest tak, że zły efekt jest, czyli przyczyna tkwi za równo po 

stronie naszej, ale i strażaków też. 

Radna Marzena Staniszewska: ależ oczywiście tak, bo ta straż czekała, a pobór w straży w ogóle, to 

był tak powolny. No nie wiem, jak dyspozytor z tą strażą.. jak to było robione, ale to już po fakcie. 

Jest na pewno wiadomo, że straż też nie przyczyniła się do efektywności dobrego działania. Gdyby 

było szybsze działanie, na pewno tak by się nie stało. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: telefon może być do mnie i wtedy będziemy próbowali razem działać i 

będzie lepszy efekt. 

Jeszcze odniosę się do Pana Szymona, mamy badania 4 stacji i jest i stacji na Bielawach, badania 

wyników wody. Rozmawialiśmy tutaj z Panem Andrzejem Szyszką – Wójtem, że jest obowiązek 

informowania mieszkańców o jakości wody. My będziemy na swojej stronie zamieszczali te 

cykliczne badania co robimy na stacjach i będzie to się ukazywała na stronie Urzędu Gminy, bo jest 

to obowiązek. 

Radny Szymon Szczypawka: bardzo dobrze. Bo ja cały czas słyszę, że jeszcze ta woda ma nie taki 

zapach. Ale rzeczywiście jak się ukażą te badania to wszystko będzie wyjaśnione. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: będzie to na naszej stronie i na stronie Urzędu Gminy. 

Radny Szymon Szczypawka: jeszcze chciałem zapytać, bo Pan Wójt w sprawozdaniu powiedział, 

że jakieś tam elementy zostały wymienione na Bielawach. Jakby mógł Pan rozszerzyć, co tam 

zostało wymienione? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: przy studni, uszkodziła się zasuwa. I zasuwę wymienialiśmy. 

Radny Szymon Szczypawka: aha, bo myślałem, że coś tam innego. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie, nie, takie tylko konserwacyjne drobiazgi. 

Radny Zygmunt Kieplin: jeszcze ja bym chciał w sprawie hydrantów, no to jest problem nie tylko 

naszej gminy, ale i innych gmin tak samo jest problem, bo te złącza są aluminiowe i odkręcają to na 

złom. Jak nie może odkręcić to młotkiem uderzy i kieł odskocz i co z tego hydrant stoi, ale węża 

pod niego nie podłączy. I tu jest problem, to powinno być coś innego wymyślone, żeby to nie było 

atrakcyjne na złom. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: trzy lata temu w Kazimierzowie. 



Radny Zygmunt Kieplin: tak, tak samo było. Hydranty stały, ale nie ma możliwości podłączenia 

węża. 

Radna Marzena Staniszewska: tutaj hydranty nie były ruszane. 

Radna Ewa Michalska: Panie Prezesie, kompleksowo tzn. cała gmina będzie sprawdzana? Czy tylko 

wybiórczo? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie, nie, całej gminy to nie jesteśmy w stanie sprawdzić, to cyklicznie, 

co roku kilka miejscowości. Generalnie strażacy też sprawdzają. 

Radny Zygmunt Kieplin: ale to powinni strażacy też, ja wiem, że u mnie to strażacy zawsze na 

wiosnę jadą od hydrantu do hydrantu i sprawdzają i wszystko. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: i wtedy nas powiadomią, jak coś jest i nie ma sprawy. My tego 

wszystkiego sami nie opanujemy. To są też za wysokie koszty, żeby to w jednym roku zrobić. 

Radny Stanisław Wasiński: ja uważam, że głównie to chodzi o to, że tam oberwane są te kły może 

do zapinania tego węża, bo to jest w sumie aluminiowe, może to Ci zbieracze odkręcają i tu jest 

problem.  

Radny Zygmunt Kieplin: jak nie może odkręcić, to urwie i tyle. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: dużo jest uszkodzeń z takiego nielegalnego poboru, wtedy okazuje się, 

że z tego hydrantu leci ileś tam godzin woda, bo ktoś pobrał wodę i urwał i leci całą noc. Albo 

przedobrzył na dokręceniu.  

Radna Marzena Staniszewska: moim zdaniem, taka analiza jest bardzo dobra. 

Radny Stanisław Wasiński: a może i dobry pomysł jest tutaj kolegi Kieplina, może w sumie w 

każdej miejscowości jest Ochotnicza Straż Pożarna i niech każdy sprawdzi. 

Radny Zygmunt Kieplin: i wtedy który hydrant nie działa, niech zgłosi i już. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: zakładają łańcuchy w wielu gminach, ale tak nie powinno być. Ale też 

jest sposób jakiś. 

Radny Stanisław Wasiński: ale żeby później móc otworzyć ten hydrant, kłódki urywają. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: później strażacy twierdzą, że za długo to trwa. 

Radna Marzena Staniszewska: ale jak jest potrzeba, to mogą zerwać, bo wtedy jest zagrożenie. 

Także trzeba nad tym się naprawdę zastanowić. Chociażby na całej nitce. 

Wójt: wiadomo, że w tym zakresie powinniśmy wszyscy w tym kierunku współpracować, czyli 

Ochotnicze Straże Pożarne, Sołtysi, gdzie zaobserwujemy jakiśkolwiek uszczerbek zgłosić to, bo 

rzeczywiście jak Pan Prezes to podkreślił on nie jest w stanie co roku 2800 hydrantów sprawdzić. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pani Radna Staniszewska odnośnie tego znaku, jadąc od strony z 

Lucienia, ja to sprawdzę osobiście. Wczoraj komisja była praktycznie do 18.00, więc.. 

Radna Marzena Staniszewska: ale jeszcze jedno Panie Wice Wójcie, ja chciałabym zwrócić uwagę, 

skręcając z Białego na tą drogę naszą gminną tam też należałoby umieścić, gdzie, gdzie to 

wszystko, jaka odległość, jaki odcinek. No dziwiłam się, że straż z naszego terenu nie mogła trafić. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja to myślę, że tak pomijając już te 

znaki, ale to chyba takie jakieś, złe wykształcenie kierowcy. No ale znaki to nie przesądzą. Bo są 

drogi różne. 

Wójt: staramy się sukcesywnie w te znaki doposażać, ale też.. 

Radna Marzena Staniszewska: są też nawigacje, ja nie wiem, takie to jest dziwne tłumaczenie. Ten 

jeden znak drogowy jest rzeczywiście w Białem umieszczony. To teraz przy tej naszej drodze 

powiatowej, co była zakładana, to on jest w Białem. On powinien zupełnie dalej postawiony. 

Stwierdzono, że on powinien być w tamtym miejscu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no, bo tam są różne 

kryteria. 

Radna Marzena Staniszewska: ale naprawdę on źle informuje, bo on od drogi odbija od razu na 

gminę sąsiednią. 

Wójt: sukcesywnie staramy się doposażać w związku z tymi wnioskami Państwa Radnych, 

Sołtysów w takie znaki informacyjne, kierunkowe. Ale też liczmy się z tym, że to są koszty. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: co roku jest robiony przegląd dróg gminnych, organizowany przy 

udziale Starostwa i Komendy Powiatowej Policji w Gostyninie. Z tego, co wiem, to są tam jakieś 



uchybienia, te uchybienia są poprawiane, więc trudno powiedzieć, akurat to posadowienie tego 

znaku, czy jest za bliskie, czy jest za dalekie.  

Radna Marzena Staniszewska: no, ale to należy się temu przychylić. Bo mieszkańcy informują, że 

nie w tym miejscu stoi. Nawet w takiej sytuacji, źle zadziałał ten znak. 

Wójt: no i też liczmy się z tym, że mamy dużo wandali, którzy zamalowują, urywają, przekręcają. 

Radna Marzena Staniszewska: no tak, ale one jeszcze dotychczas nie zostały usunięte. Ja też już tyle 

razy informowałam. Chyba z pół roku będzie jak nie są usunięte te znaki. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Szczypawka, rozumie, że wystarczy taka odpowiedź? 

Radny Szymon Szczypawka: tak, dziękuję. 

Pani Radna Dan, w sprawie oznakowania terenu, tzn. gmina to już robi, z tego co udało mi się 

ustalić, tam bodajże Huta Nowa, Zuzinów, już mają te tabliczki. Koszt takiej tabliczki wraz ze 

słupkiem to jest około 150zł. Więc pomalutku będziemy to kompleksowo rozwiązywać. 

 

Do punktu 9-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za.   

 

Do punktu 10-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Rana Marzena Staniszewska: ja myślę, że Pana Przewodniczącego chciałabym upoważnić, razem 

tutaj z Urzędem Gminy, zaprosić sołectwo Gorzewo-Marianów, nie wiem, jakby to Przewodniczący 

widział, wyjaśnienie sytuacji, jaka zaistniała. Zna Pan sprawę. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, tak. Szanowni Państwo, 

przynajmniej do mnie sporo telefonów było, dotyczących wycinki drzew. Nie wiem, czy do was też 

i ogólnie medialnie, to mówi się, o tym, że można wycinać wszystko w pień. Ale również mów się, 

o pewnych działaniach gmin, które powinny w jakimś zakresie.., dotyczy to opłat, ale chyba należy 

jakieś inicjatywy podjąć.  

Wójt: odnalazłem takie stanowisko Ministerstwa Środowiska i ja to Państwu prześlę.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: no tak, ale samo stanowisko to 

może sobie też znajdziemy, ale, czy gmina ma obowiązek w jakiś sposób to uregulować 

przynajmniej w zakresie opłat, czy nie?  Bo taka jest informacja medialna, że gminy powinny 

podjąć uchwały związane z opłatami za wycinkę drzew.  

Radny Zygmunt Kieplin: czy będą pobierać opłaty, czy nie będą? 

Radny Jerzy Węglewski: czy nie powinny, tylko mogą podjąć takie uchwały, ale nie muszą.   

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: to taka tylko informacja, 

generalnie nie ma żadnego ograniczenia, tak? Wycinamy wszystko to co chcemy? 

Radny Szymon Szczypawka: no właśnie, czy do końca tak jest? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: no właśnie? 

Radna Marzena Staniszewska: nie do końca to tak jest. 

Radny Szymon Szczypawka: na gruntach rolnych, może tego się trzymajmy, bo to nas najbardziej 

interesuje. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: przede wszystkim przywrócenie kultury rolnej, zakrzaczenia do 25m2, 

bez zezwolenia, natomiast decyzję o pozwoleniu na wycinkę, jeżeli jest prowadzona jakakolwiek 

działalność gospodarcza, nie mówię tutaj o pomnikach przyrody. I sprawa wysokości czyli 130cm 

do 100cm. 

Radny Szymon Szczypawka: ale te obwarowania 130cm i do 100cm, to dotyczy gruntów 

pozarolniczych? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tu jest dużo niejasności. 

Radny Jerzy Węglewski: nie. 

Radny Szymon Szczypawka: czy jeżeli chodzi o grunty rolne trzymamy się tej reguły, że mierzymy 

na 130cm i obwód, czy nie? 

Radny Jerzy Węglewski: grunty rolne nie są działalnością gospodarczą. 



Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: mówię, jeżeli chodzi o grunty rolne, czyli jakieś zakrzaczenia, 

zadrzewienia, przy rowach melioracyjnych, to tutaj nie ma ograniczenia. 

Radny Szymon Szczypawka: nie ma ograniczenia i możemy wyciąć wierzby, olszynę, bez względu 

na obwód?  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: no chyba, że jest w otulinie parku krajobrazowego. 

Radny Szymon Szczypawka: no to tak. 

Radny Zygmunt Kieplin: no, bo tam też jest podane w zależności jakie są drzewa. 

Radny Jerzy Węglewski: to nie ma znaczenia. 

Radny Zygmunt Kieplin: ma znaczenie. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: nie ma znaczenia. 

Radny Szymon Szczypawka: no właśnie tu przy rolnych rozumie, że nie ma znaczenia, natomiast to 

130cm i tam są podane gatunki drzew jeden wymiar jest do 100cm, a drugi do 50cm. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja myślę, że pewnie jakaś 

informacja dla naszych mieszkańców gminy w jakiejś formie takiej skondensowanej, czy w formie 

kartki by się przydała, bo ludzie są w problemie. Ciąć, nie ciąć. 

Radny Szymon Szczypawka: ja już nawet z Urzędu Gminy dwie sprzeczne informacje otrzymałem, 

bo też się pytałem. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: także coś wiążącego w formie.. 

powinno być. 

Wójt: dobrze, coś opracujemy. 

Radny Jerzy Węglewski: druga sprawa, też żeby nie mylić, bo jeżeli są grunty leśne, zaliczane w 

ewidencji, jako lasy, to ta uchwała nie dotyczy i lasu nie można wyciąć. Żeby ktoś nie zrozumiał, że 

sobie może hektar lasu wyciąć. 

Wójt: chodzi ewentualnie o jakieś samosiejki na gruntach rolnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: myślę że jest to ważna sprawa. 

Radny Szymon Szczypawka: bardzo ważna. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: jeśli chodzi o te drzewa, to trzeba o 

tym dyskutować i się jakoś do tego odnieść, żeby każdy wiedział. 

Radna Ewa Michalska: chciałam przekazać informację Państwu i Sołtysom, że od 15 lutego Biuro 

Powiatowego Zespołu Doradców Rolnych w Gostyninie, będzie przeniesione z ul. 3-go Maja, na ul. 

Bierzewicką w Starej Betoniarni na I piętrze. 

Wójt: ja również chciałbym poinformować Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, że 10 lutego w 

Solcu w remizie OSP organizujemy spotkanie z Sołtysami. Serdecznie zapraszam. Zaproszenia 

oczywiście do Państwa dotrą. 

 

Do punktu 11-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 9.45 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom 

Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXIX Sesji Rady 

Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 


